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                                                                                       Πειραιάς, 9 Ιουλίου 2020 

 

Το Ενιαίο Ταμείο Επικουρικής Ασφάλισης και Εφάπαξ Παροχών (ΕΤΕΑΕΠ) έχει 

ως σκοπό, όπως είναι γνωστό, την παροχή μηνιαίας επικουρικής σύνταξης λόγω 

γήρατος, αναπηρίας και θανάτου στους δικαιούχους ασφαλισμένους και την  

καταβολή εφάπαξ παροχών στους δικαιούχους. Παρά τη σπουδαιότητα του 

σκοπού του, το ΕΤΕΑΕΠ, δυστυχώς, υπολειτουργεί, λόγω της υποστελέχωσής 

του.  

 

Ειδικότερα, με τον Ν. 4387/2016- ΦΕΚ 85/Α/12-5-2016, με τίτλο «Ενιαίο Σύστημα 

Κοινωνικής Ασφάλειας - Μεταρρύθμιση ασφαλιστικού συνταξιοδοτικού 

συστήματος- Ρυθμίσεις φορολογίας εισοδήματος και τυχερών παιγνίων και άλλες 

διατάξεις», πολλοί υπάλληλοι του ΕΤΕΑΕΠ μετακινήθηκαν από κομβικές, για την 

ταχύτητα των συναλλαγών και την εξυπηρέτηση των πολιτών, θέσεις, όπως το 

Πρωτόκολλο, σε άλλες υπηρεσίες του ΕΦΚΑ. Αυτό είχε ως αποτέλεσμα την 

σοβαρή υποστελέχωση του ΕΤΕΑΕΠ (του οποίου το Πρωτόκολλο ενδεικτικά 

λειτουργεί με ένα έως δύο άτομα προσωπικό) και, βέβαια,  την συνακόλουθη 

μεγάλη ταλαιπωρία των πολιτών, αλλά και των υπαλλήλων του Ταμείου, που 

καλούνται καθημερινά να εξυπηρετήσουν δυσανάλογα πολλά αιτήματα.  
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Ο κύριος Υπουργός παρακαλείται να απαντήσει στο ακόλουθο ερώτημα:  

     

- Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβεί το Υπουργείο Εργασίας και 

Κοινωνικών Υποθέσεων για την επαρκή στελέχωση του Ενιαίου Ταμείου 

Επικουρικής Ασφάλισης και Εφάπαξ Παροχών (ΕΤΕΑΕΠ) με το 

απαραίτητο προσωπικό, ιδίως σε κομβικές θέσεις για την εξυπηρέτηση 

των πολιτών, όπως το Τμήμα Πρωτοκόλλου του Ταμείου, ώστε αυτό να 

μπορέσει να λειτουργήσει κανονικά; 
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